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Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave dňa 

15. nevembra2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Návrh na 5. zmenu rozpočtu pre rok 2016 – Ing. Klára Leskovjanská 

4. Návrh  rozpočtu na roky 2017  - 2019 - 1. čítanie  – Ing. Klára Leskovjanská 

5. Občianske združenie Feudall Racing Support, Šafárikova 6, Rožňava - uzavretie  

dohody o užívaní lesných ciest – Blanka Fabiánová 

6. VZN o zriaďovaní a užívaní stanovíšť taxislužby na území mesta – návrh na zmeny – 

JUDr. Juraj Halyák 

7. Realizácia a spoluúčasť mesta Rožňava v projekte cyklochodníka z Aleje Jána Pavla 

II. do priemyselnej oblasti a všešportového areálu kúpaliska – Ing. Jarmila Jánošíková 

8. Aktualizácia Komunitného plánu sociálnych služieb pre obdobie 2016 – 2020 (022) – 

Ing. Katarína Valková 

9. Technické služby mesta Rožňava – zaradenie medzi subjekty sociálnej ekonomiky – 

Ing. Eva Valentíková 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Eva Valentíková       Roman Ocelník 

tajomník komisie       predseda komisie 
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k bodu č. 1 : OTVORENIE 

Predseda komisie prítomných privítal. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná aj 

napriek neúčasti členky Ivett Prékop, ktorá svoju účasť vopred ospravedlnila. 

Oboznámil prítomných s návrhom programu zasadnutia komisie a následne dal o programe 

hlasovať. Program bol jednohlasne schválený. 

 

k bodu č. 2 : PLNENEIE UZNESENÍ 

Uznesenie 01/09/2016:  

Pripraviť propagačné materiály v súvislosti s účasťou na výstave Slovakiatour 2017 

v spolupráci s mikroregiónmi. 

V súvislosti s naplnením uznesenia boli mailom zo dňa 14.09. 2016 pozvaní predsedovia 

mikroregiónov na pracovné stretnutie (23.09. 2016) k zabezpečeniu výstavy ITF Slovakiatour 

2017 a príprave propagačného letáku na túto výstavu (príloha zápisnice). Pracovného 

stretnutia sa zúčastnil len predseda mikroregiónu Čremošná. Ostatné mikroregióny svoju 

účasť ospravedlnili. Na stretnutí sa dohodlo, že TIK Rožňava vypracuje predbežný rozpočet 

na zabezpečenie účasti na výstave a ten bude zaslaný všetkým mikroregiónom na vyjadrenie 

sa. Mail s rozpočtom bol všetkým zaslaný dňa 30.09. 2016 (príloha zápisnice).  Dňa 12. 10. 

2016 boli mailom všetci predsedovia mikroregiónov vyzvaní na zaslanie materiálov 

k príprave propagačného materiálu v termíne do konca novembra a na určenie osoby 

zodpovednej za spoluprácu pri príprave predmetného materiálu. Ku dňu zasadnutia Komisie 

CR a RP boli doručené materiály výlučne z mikroregiónu Štítnicka dolina, ale iba v tlačenej 

podobe. Vzhľadom na skutočnosť, že vypracovanie materiálu je bez spolupráce 

mikroregiónov nemožné, členovia komisie požiadali tajomníčku, aby opätovne vyzvala 

predsedov mikroregiónov k spolupráci pri príprave materiálu. 

Uznesenie 01/11/2016:  

Opätovne vyzvať predsedov mikroregiónov na spoluprácu pri príprave propagačného 

materiálu v súvislosti s účasťou na výstave Slovakiatour 2017. 

 

 

k bodu č. 3 : NÁVRH NA 5. ZMENU ROZPOČTU PRE ROK 2016 

 

Ing. Klára Leskovjanská prezentovala materiál. V príjmovej časti rozpočtu sú zapracované 

zmeny podľa očakávaných skutočností (napr. zvýšenie podielových daní, zníženie 

kapitálových výdavkov, nakoľko sa nepodarilo predať majetok mesta). Zmeny vo výdavkovej 

časti rozpočtu sa týkajú položiek ako napr. mestská polícia (mzdy a odvody), tovary a služby 

pre školstvo, materiál (požiarna ochrana, komunitné centrum), opravy a údržba (opravy 

chodníkov, strážna veža, park, budova MsÚ, školy) aj z dôvodu, že išlo o presun  

z kapitálových výdavkov (realizovali sa opravy nie rekonštrukcie), služby (príprava 

projektov), príspevok pre TSM (oprava štadióna). Zmena rozpočtu počíta s prebytkom viac 

ako 200 tis. Eur, ktoré budú presunuté do budúceho roka na kapitálové výdavky.  

 

Uznesenie 02/11/2016:  

Komisia odporúča schváliť 5. Zmenu rozpočtu podľa predloženého materiálu. 
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Hlasovanie: 

Za: 4  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 4 : NÁVRH ROZPOČTU NA ROKY 2017-2019 – 1. ČÍTANIE 

 

Materiál prezentovala Ing. Leskovjanská. Materiál je predložený do 1. čítania a vychádza  

z  požiadaviek jednotlivých odborov, organizácií, ktoré boli upravené podľa predpokladaných 

príjmov. V prípade, že členovia komisie budú mať nejaké návrhy do pripravovaného rozpočtu 

mesta na rok 2017, môžu ich zaslať elektronicky prípadne telefonicky. 

 

Uznesenie 03/11/2016:  

Komisia berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2017-2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Po hlasovaní k bodu 4 programu, zo zasadnutia komisie odišiel člen p. Kemény. Predseda 

komisie skonštatoval, že komisia je aj naďalej uznášaniaschopná a v schválenom programe 

pokračuje.  

 

k bodu č. 5 : OBČIANSKE ZDRUŽENIE FEUDALL RACING SUPPORT, 

ŠAFÁRIKOVA 6, ROŽŇAVA – UZAVRETIE DOHODY O UŽÍVANÍ LESNÝCH 

CIEST 

 

Materiál do komisie pripravila p. Blanka Fabiánová, členovia komisie CR a RR boli 

oboznámení s dôvodovou správou, a návrhom Dohody o užívaní lesných ciest v lokalite 

Rožňava – Rákoš v k.ú. Rožňava. 

 

Uznesenie 04/11/2016:  

Komisia odporúča uzavretie dohody s o.z. schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 6 : VZN O ZRIAĎOVANÍ A UŽÍVANÍ STANOVÍŠŤ TAXISLUŽBY NA 

ÚZEMÍ MESTA – NÁVRH NA ZMENY 

 

Materiál do komisie pripravil p. Juraj Halyák, členovia komisie CR a RR boli oboznámení 

s dôvodovou správou. K predmetnému materiálu prebiehala diskusia. Podľa členov komisie  

je aj z hľadiska cestovného ruchu výhodnejšie mať v meste stanovištia taxislužby  

na viacerých miestach námestia. Pokiaľ by boli všetky 4 stanovištia sústredené na východnej 

strane Námestia baníkov pred objektom č. 1/22 (terajšie zlatníctvo), došlo by tak 

k zablokovaniu prevažnej časti parkovacích miest na tejto strane, pretože 2 parkovacie miesta 

v tej istej časti sú už vyhradené pre zákazníkov Tatra. Po schválení ďalších 2 vyhradených 
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miest pre taxislužbu by vznikali problémy so zásobovaním prevádzok sídliacich v budovách 

na tejto strane námestia. Preto Komisia CR a RR navrhuje zvoliť jednu z nasledovných 

možností:  

1. stanovištia taxislužby ostanú zachované tak ako to boli doteraz, 

2. 2 parkovacie miesta z pred Radnice sa presunú pred klub Colors nižšie križovatky tak, aby 

vozidlá taxislužby mohli v prípade potreby odbočiť hneď doľava 

3. 2 parkovacie miesta z pred Radnice sa presunú na východnú stranu Námestia baníkov pred 

stanovište autobusov. 

 

Uznesenie 05/11/2016:  

Komisia odporúča návrh zmeny VZN v predloženom znení neschváliť. Komisia odporúča 

zvážiť vyššie uvedené návrhy.   

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 7 : REALIZÁCIA A SPOLUÚČASŤ MESTA ROŽŇAVA V PROJEKTE 

CYKLOCHODNÍKA Z ALEJE JÁNA PAVLA II. DO PRIEMYSLELNEJ OBLASTI 

A VŠEŠPORTOVÉHO AREÁLU KÚPALISKA  
 

Materiál prezentovala Ing. Jánošíková. Predstavila zámer vybudovania cyklochodníka 

v Rožňave v spolupráci s Mesto v pohybe o.z.  

 

Uznesenie 06/11/2016:  

Komisia odporúča, aby MZ súhlasilo s tým, aby mesto Rožňava bolo žiadateľom o NFP  

pre výstavbu cyklochodníka. Rovnako odporúča schváliť vypracovanie projektovej 

dokumentácie ako podkladu pre realizáciu projektu vybudovania cyklochodníka v Rožňave. 

Ďalej odporúča schváliť spoluúčasť mesta pri riešení majetko-právnych vzťahov s majiteľmi 

pozemkov pod plánovaným cykolchodníkom. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 8: AKTUALIZÁCIA KOMUNITNÉHO PLÁNU SOCIÁLNYCH SLUŽIEB 

PRE OBDOBIE 016-2020(2022) 

 

Materiál prezentovala Ing. Valková. Komunitný plán sociálnych služieb bol spracovaný  

ako príloha ku Programu rozvoja mesta. Na príprave sa podieľali okrem zamestnancov odboru 

aj poskytovatelia sociálnych služieb (pracovné stretnutia), súčinnosť poskytli aj niektoré 

štátne orgány a to pri spracovaní analytickej časti. Komunitný plán je rozdelený do 4 častí: 

východisková časť, analýza situácie v meste, strategická časť a mechanizmus realizácie. 

 

Uznesenie 07/11/2016:  

Komisia odporúča schváliť aktualizáciu Komunitného plánu sociálnych služieb na obdobie 

2016-2020 (2022). 
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Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 9 TECHNICKÉ SLUŽBY MESTA ROŽŇAVA – ZARADENIE MEDZI 

SUBJEKTY SOCIÁLNEJ EKONOMIKY 

 

Materiál prezentovala Ing. Valentíková. Členovia komisie boli oboznámení s Akčným plánom 

rozvoja okresu Rožňava. Akčný plán okrem iného definuje oblasti priamej podpory štátu 

prostredníctvom tzv. regionálneho príspevku. Regionálny príspevok je finančný príspevok 

poskytovaný z rozpočtovej kapitoly Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja 

SR v súlade s akčným plánom. Na to, aby mesto Rožňava mohlo časť regionálneho príspevku 

vo výške 190 000,- eur prijať v roku 2016, je potrebné príspevkovú organizáciu Technické 

služby mesta Rožňava zaradiť medzi subjekty sociálnej ekonomiky. Zriadením  subjektu 

sociálnej ekonomiky mesto získa finančné prostriedky na dovybavenie strojného parku 

Technických služieb, čím sa vytvoria podmienky pre nové zamestnávanie. 

 

Uznesenie 08/11/2016: Komisia odporúča MZ, aby súhlasilo s tým, že mesto požiada,  

aby Technické služby boli zaradené medzi subjekty sociálnej ekonomiky. Zároveň odporúča 

schváliť doplnenie Zriaďovacej listiny a Štatútu príspevkovej organizácie Technické služby 

mesta Rožňava podľa návrhu uvedeného v dôvodovej správe. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Po hlasovaní sa vrátil čln komisie p. Kemény. 

k bodu č. 10: ROZNE 

 

V tomto bode sa p. Motyka vyjadril k Rožňavskému jarmoku, ktorý sa konal v septembri 

2016. Podľa jeho názoru by mal Rožňavský jarmok občanom mesta poskytnúť hlavne 

dostatočné miesto pre trávenie času so známymi, priateľmi pre stretávanie a porozprávanie sa. 

V doteraz organizovaných jarmokoch, sa ale stánky s občerstvením nesústredili na jedno 

miesto, boli umiestnené rôzne a na malom priestranstve s nedostatočným počtom lavičiek  

a stolov. Preto by bolo vhodné, aby sa do budúcna prehodnotilo rozmiestnenie stánkov  

na jarmokoch organizovaných mestom, a aby sa týmto podujatiam dala presná štruktúra 

rozloženia stánkov. Spolu s ostatnými členmi komisie navrhujú, aby sa na západnej časti 

Námestia baníkov v čase jarmokov sústredili  kultúrne vystúpenia spolu so stánkami  

pre občerstvenie – tak aby si ľudia počas občerstvovania sa a jedenia mohli kultúrne 

vystúpenia aj pozrieť. Na severnú stranu námestia by bolo vhodné sústrediť stánky  

len s ľudovou tvorbou, remeselníckymi výrobkami a domácimi produktmi v kombinácii 

s detskými atrakciami. Východná časť námestia by poskytovala priestor pre stánky 

s oblečením. Komisia navrhuje, aby sa pani Mazanová ako zodpovedná pracovníčka mesta 

pre organizovanie jarmokov, zúčastnila nasledujúceho zasadnutia Komisie CR a RP  

pre vydiskutovanie si odporúčaní komisie. 
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ZÁVER 

Na záver bola predsedom komisie otvorená diskusia. Do diskusie sa nikto nezapojil, predseda 

komisie poďakoval prítomným členom za účasť a zasadnutie komisie ukončil.  

 

 

 

Roman Ocelník 

predseda komisie 


